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Kdaj bo vozil mestni avtobus v Zg. Kašelj ?

Kašljani se vsa leta po osvoboditvi
prizadevamo, da bi mestni avtobus
vozil tudi v našo vas. Več kot deset let
smo občani mesla Ljubljana in po-
ravnavamo vse obveznosti kot drugi
meščani. Pri mestnih dobrinah pa
smo v marsičetn prikrajšani.

V stari Jugoslaviji je v Zg. Kašelj
vozil avtobus. In tedaj je bilo ok. 400
vaščanov, danes pa nas je ok. 2.000.
Kašeljska cesta je bila makadamska,
sedaj je asfaltirana. Avtobus je bil
širok kot danes, le krajši je bil in ni
bilo nobenega problema pri vožnji
skozi vas.

Zadnja leta se še povečuje število
vaščanov, ki so zaposleni v Ljubljani
ter so za prevoz na delo in z njega od-
visni od mestnega potniškega prome-
ta. Postajališča pa so precej odda-
ljena in potreba po mestnem potni-
škem prometu skozi vas se pojavlja
na vsakem sestanku v Zg. Kašlju.

Za rešitev tega problema predla-
gam enosmerni promet po Kašeljski
cesti od križišča Grajzarjeve ulice do
trgovine Mercator, nato levo po
Cesti španskih borcev do Zaloške
ceste. Iz Zaloga v Ljubljano pa naj bi
avtobus peljal po sedanji progi z
novo vmesno postajo ob Zaloški
cesti nasprori Klemenove ulice.

S to spremembo bi zadovoljili pot-

niškoprometne potrebe vaščanov
Zg. Kašlja in sevemega dela Vevč.

Predlog dajem v razpravo občinski
skupščini Ljubljana Moste-Polje
(svetu za preventivo in vzgojo v cest-
nem prometu) in krajanom Zg. Kaš-
Ija, da dajo svoje pripombe ali more-
bitne druge predloge.

B. I. MATIČEK

Občinska komuniclna skupoost je
poslala naslednji odgovor.

Ugotovitev, da pred vojno ni bilo
problema za vožnjo avtobusa skozi
vas, veijetno drži, drži pa tudi, da je
bil promet takrat mnogo skromnejši.
Tu<H avtobusi so biU manjši in zato
okretnejši. Ni nam znano, da se na
vsakem sesUnku krajaaov pojavl)a
problem uvedbe proge mestnega
potniškega prometa skozi vas, zato
tudi nismo razpravljaK o njem. Ker
pa poznamo pogoje avtobusov mest-
nega potniškega prometa za obrato-
vanje, menimo, da tako ozka in ovin-
kasta cesta, kot je Kašeljska, ne v
prometnem in ne v varnostnem po-
gledu ni primerna za tak promet

Kljub temu bomo predlog poslali v
presojo strokovnim službam tozda
Mestni potniški promet in njihovo
mnenje k predlagani varianti posre-
dovali krajanom Zg. KašHa.
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